
Zapytanie złożone przez Radną Panią Beatę Krzesińską w dniu 9 grudnia 2020 

r. w sprawie stowarzyszeń zbliżonych do PCK. 
 




